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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen lehetőségei vannak egy önkormányzatnak az átmen ő teherforgalom
csökkentésére. ?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr .
Kákosy Csaba Gazdasági és Közlekedési Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A békés megyei közutak állapota még a magyarországi viszonyokhoz képest is so k

kívánnivalót hagy maga után, különös tekintettel az utak állapotára illetve az úthálóza t

sűrűségére . Mint az ország sok egyéb területén, Békésen is egyre több olyan teherjármű halad

keresztül, amely így szeretné elkerülni a közeli főútvonal zsúfoltságát . A többnyire

építőanyaggal, sóderrel magrakott kamionok Békésen rendszerint a Rákóczi út irányáb a

hagyják el a főutat . Az érintett városrész lakói egyre gyakrabban élnek panasszal a

megnövekedett teherforgalom okozta zaj és por miatt .

Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen eszközökkel léphet fel az önkormányzat a megnövekedett átmen ő teherforgalommal

szemben?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . április 10 .
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Írásbeli kérdés

Erdős Norbert
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